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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 26. októbra 2011 

 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš 
Zapisovateľka:  Mgr. K. Tomanová 
 
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce.  
 
Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Správa o činnosti 
3. Rozpočtové opatrenie č. 6, ktorým sa upravuje rozpočet k 30. 9. 2011 
4. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2008 
5. Mimosúdne dojednanie Hydrostav Šaľa 
6. Dodatok k zmluve o dodávke plynu 
7. Závery mimoriadneho snemu ZMOS 
8. Rôzne 
9. Záver 

 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, 
    Mgr. V. Mišíková,  J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 1. bodu:  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove Uznesením č. 30/2011 pod bodom C/ uložilo 
obecnému úradu prehodnotiť disponibilné zdroje k 30.9.2011 z normatívu 
a pripraviť čiastkovú realizáciu opravy WC ZŠ 
 Výsledkom verejného obstarávania na opravu sociálnych zaradení v ZŠ 
Dulov bol výber stavebno-obchodnej spoločnosti ROOF z Považskej Bystrice 
s najnižšou cenou obstarania. Obec  Dulov však nedisponovala voľnými 
prostriedkami na požadovanú rekonštrukciu a spoločnosti odpovedala o odklade 
rekonštrukcie do prehodnotenie finančných prostriedkov v 9/11.  
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 Podľa stavu detí k 15. septembru 2011 je predpokladaná prepočítaná 
výška rozpočtu na rok 2011 na ZŠ 53.800 €. Presná čiastka bude oznámená 
KŠÚ  až v 11/2011. Predpokladaný rozpočet výdavkov je nasledovný: 

- Mzdy a poistné 41.500 € 
- Prevádzkové výdavky  9.750 €, spolu 51.250 €. 

Rozpočtované výdavky obsahujú výplaty miezd do konca roka, predpokladané 
výdavky na cestovné, energie, materiálové výdavky, poplatky a služby na chod 
školy. Rozdiel medzi predpokladaným rozpočtom príjmov a výdavkov činí 
2.550 €.  
 Rozpočet stavebnej spoločnosti na rekonštrukciu dievč. WC činí 2.709,06 
€ a na rekonštrukciu chlap. WC je vo výške 2.561,61 €.  
Vo výške rezervy rozpočtu možno realizovať rekonštrukciu chlapčenských WC.   
Obecný úrad pripravuje zmluvu o dielo, aby sa realizácia uskutočnila do konca 
kalendárneho roka.  
 
 Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Automotoklub SDF Dulov zorganizoval 17.9.2011 5. ročník Veterán rely. 
V Dulove sa uskutočnilo vyhodnotenie. Obecný úrad v Dulove zabezpečil 
občerstvenie.  Podujatia sa zúčastnilo asi 80 posádok historických vozidiel 
vyrobených do roku 1980. Akcia sa tešila mimoriadnemu záujmu aj obyvateľov 
obce Dulov. 
 Obec Dulov 16.10.2011 zorganizovala 41. ročník  Behu okolo Dulova, 
jedno z najstarších atletických podujatí na Slovensku. Zúčastnilo sa  ho 172 
pretekárov v 18-tich vekových kategóriách.  Starostka obce poďakovala 
všetkým poslancom OZ, osobitne A. Dobrodenkovi, J. Sporišovi, P. Mišíkovi, 
V. Štefancovi, občanom a pracovníčkam obecného úradu  za pomoc pri 
organizovaní tohto podujatia. Osobitné poďakovanie patrí i sponzorom. 
Podujatia sa zúčastnil aj vzácny hosť, p. M. Hort, podpredseda NR SR.  
 Obecný úrad v spolupráci s Jednotou dôchodcov a DHZ zorganizoval 
zbierku textilu, obuvi  a bytového textilu dňa 18.10.2011. Starostka obce 
poďakovala členom jednoty dôchodcov a DHZ za spoluprácu pri zbierke, ktorá 
je určená pre sociálne slabšie vrstvy. Akcia je organizovaná s  Diakoniou  
Brumov. 
 Dnes bolo zverejnené Rozhodnutie   ministra ŽP SR o poskytnutí dotácie 
z Environmentálneho fondu  obci Dulov vo výške 96.516,00 Eur na Čistiareň 
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odpadových vôd – I. etapa. Toto rozhodnutie je zverejnené na internetovom 
sídle Environmentálneho fondu.  
 Obec Dulov začala s realizáciou projektu Úprava verejných priestranstiev 
v obci Dulov. Projekt realizuje firma Cestné stavby Žilina a financovaný bude 
z Programu rozvoja vidieka prostredníctvom MAS Vršatec. 
 Štátny archív Považská Bystrica previedol kontrolu registratúry a uloženia 
písomností na Obecnom úrade Dulov. Protokol o výsledku kontroly zatiaľ nebol 
zaslaný.  
 Dňa 21.10.2011 previedlo Okresné riaditeľstvo hasičského 
a záchranárskeho zboru v Trenčíne  kontrolu. Zo zápisnice vyplýva, že neboli 
zistené žiadne nedostatky.   
 Okresný súd v Trenčíne stanovil pojednávanie na 15. decembra 2011 vo 
veci navrhovateľa M. Červenákovej o zaplatenie 5.510,19 Eur s 8% ročným 
úrokom z omeškania. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 3. bodu: Rozpočtové  opatrenie č.  6, ktorým sa upravuje rozpočet k 30. 9. 
2011 
 Návrh na rozpočtové  opatrenie (Príloha č. 1)  predložila   účtovníčka 
obce  Mgr. K. Tomanová.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 6, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 30.9.2011 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková,  J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 4. bodu:  Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2008 
 Návrh dodatku predložila Mgr. K. Tomanová (Príloha č. 2) 
 
Poslanci hlasovali o schválení  Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2008 o mieste a čase 
zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 
o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku 
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na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni, o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdajnej školskej jedálni.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 5. bodu:  Mimosúdne dojednanie Hydrostav Šaľa 
 Starostka obce už aj v minulosti  informovala obecné zastupiteľstvo 
o existujúcom súdnom spore.  Okresný súd Trenčín vydal 11. decembra 2003  
Platobný rozkaz o vrátenie 292.006 Sk a 17,6% ročný úrok a trovy konania 
spoločnosti Hydrostav Šaľa, a. s. Obec Dulov podala odpor, právne nás 
zastupuje Advokátska kancelária JUDr. Bírošovej v Trenčíne – konkrétne JUDr. 
Košara.  
 Právne zastúpenie obce predpokladá neúspech   v tomto súdnom spore 
z dôvodu dôkazovej núdze na súde. Preto právnik navrhuje mimosúdnu dohodu:  
zaplatenie istiny bez úrokov a trov právneho zastúpenia. V prípade prehry dlh 
obce k  30.9.2011 predstavuje: istinu 9.692,82 €, úroky 15.012,24 € a trovy 
protistrany cca 1.500 €. Spolu 26.205,06 € (t.j. 789.453,64 Sk).  Právnik obce 
navrhuje obci uzatvoriť  mimosúdnu  dohodu  o úhrade istiny  čo je 9.692,82 €. 
 Starostka obce ešte podala správu o dôvode súdneho sporu:  
Dňa 22. 7. 2002 vystavila spoločnosť Hydrostav Šaľa, a.s.  objednávku 
adresovanú obci Dulov  na 13.000m3  štrkopiesku.  Podpísaná bola Františkom 
Nárožným, vedúcim MTZ. Číslo objednávky 51-4045/02/Ný, určené pre: D 1 
Ladce - Sverepec, 2184. Ten istý deň vystavila obec Dulov zálohovú faktúru 
číslo 32/2002 na 300.000 Sk  na základe vyššie uvedenej objednávky. Faktúra 
bola  uhradená na účet obce. Dňa 6.12.2002 Obec Dulov vystavila vyúčtovaciu 
faktúru za vyťažené štrkopiesky  292.006 Sk. 300.000 Sk bola poskytnutá 
záloha,  7. 994 Sk preplatok – vrátený na účet Hydrostavu Šaľa dňa 20. 12. 
2012. Dňa 10. 11. 2003 bola podaná žaloba na Okresný súd Trenčín  a vydaný 
platobný rozkaz o vrátenie 292.006,- Sk  + 17,6% ročný úrok + trovy konania. 
Obec Dulov podala odpor prostredníctvom právneho zastúpenia Advokátskej 
kancelárie Dr. Bírošovej.  Dňa 11. 12. 2009  sa boli osobne informovať  o stave 
súdneho sporu v menovanej advokátskej kancelárii poslanci: A. Dobrodenka, M. 
Katerinčin a  Ing. M. Staňo. Dohodli sa na novom dokazovacom konaní 
spočívajúcom v identifikácii nákladných vozidiel odvážajúcich štrkopiesok, 
zistenia obvyklých cien za štrkopiesok, tonáže vozidiel  a možnosti uloženia 
istiny do depozitu súdu, aby nenarastali úroky. V stave, akom je už súdny spor, 
istinu nebolo možné uložiť.   
 Urbárska obec v Dulove je v obdobnom súdnom spore. V čase založenia 
súdneho sporu boli spoločenstvom fyzických osôb. Po zmene výboru starostka 
obce komunikuje s predsedom Ing. D. Figúrom. UO zastupuje JUDr. Pádej a ich 
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súdny spor pojednáva tiež sudkyňa JUDr. Porubänová, ktorá im v máji 2011 
navrhla uzavrieť mimosúdnu dohodu s Hydrostavom. Urbárska obec ponúkla 
100 tis. Sk a Hydrostav Šaľa a.s. odmietol s tým, že požaduje istinu a 50% 
z úrokov a trovy právneho zastúpenia.    
 Posledná komunikácia s naším právnym zastúpením bola o tom, že súd 
nevytýčil nové pojednávanie, právnik sa  obáva neúspechu. Navrhuje 
mimosúdnu dohodu na úhradu istiny. Starostka informuje, že právny zástupca už 
v minulosti podal návrh na mimosúdnu dohodu, ktorý bol tiež zamietnutý s tým, 
že žalobca požaduje istinu a 50% z úrokov a trovy právneho zastúpenia.  
A. Dobrodenka – keď bol vo funkcii starostu, dlhy zo strany Hydrostavu boli 
vyrovnané. Neskôr Hydrostav vyrobil dlh 1,2 mil. Sk a s obcou sa súdi 
o nezaplatených 300 tis. Sk.   
A. Kandaliková, starostka obce – predseda Urbárskej obce Dulov Ing. D. Figúr 
informoval, že chcú dôkazové bremeno preniesť na žalobcu. Zúčastnila sa 
jedného súdneho pojednávania, na ktorom sa sudkyňa vyjadrila, že môže 
vysloviť svoj názor k predbežnému výsledku súdneho sporu. A vyjadrila sa, že 
pravdepodobne rozhodne v prospech žalobcu. Preto starostka obce navrhuje 
mimosúdnu dohodu.  
A. Dobrodenka  - určení pracovníci zapisovali autá odvážajúce štrkopiesok, 
firma musela mať záznamy o odobratom materiáli, no už sa asi nemusia 
archivovať.  
Mgr. V. Mišíková – stačí sa telefonicky alebo osobne informovať na súde 
v akom je štádiu súdny spor, dokazovanie. Súdne asistentky takého informácie 
podávajú.  
A. Kandaliková, starostka obce -  právne zastúpenie informovalo, že dali návrh 
na doplnenie dokazovania.  A že nebolo vytýčené ďalšie pojednávanie. Za 
nahliadnutie do súdneho spisu vyžaduje právnik  od obce úhradu.  
P. Mišík – navrhuje zistiť, či súd akceptoval naše požiadavky. 
Mgr. V. Mišíková – ak sa sudkyňa predbežne vyjadrila, ako skončí súdny spor, 
na 90% je istý výsledok. Ale v akom stave je potom navrhnuté dokazovanie? Ak 
je súdom zamietnuté, potom nastupuje dohoda. No ak by dôkazy viedli 
k objasneniu, výsledok sporu  by sa zmenil.  Navrhuje, aby obec 
prostredníctvom právneho zastúpenia začala konanie o mimosúdnu dohodu. 
Medzi tým obecný úrad nahliadne do spisu a zistí  stav dokazovania, či súd od 
posledného návrhu konal.   
A. Dobrodenka – nemôžeme napadnúť súd, že nekoná? 
Mgr. V. Mišíková – mi nevieme, či súd koná alebo nie. 
 
Poslanci hlasovali o uložení obecnému úradu nahliadnuť do súdneho spisu 
v súdnom spore s Hydrostavom Šaľa a.s. 
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Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
Poslanci navrhli a hlasovali  o schválení rokovania o  mimosúdnej dohode 
s Hydrostavom Šaľa a.s. o úhrade istiny 9.692,82 € a 10% z vypočítaných 
úrokov bez trov na právne zastúpenie prostredníctvom právneho zastúpenia 
Obce Dulov v spore  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
    Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 6. bodu:  Dodatok k zmluve o dodávke plynu 
 Návrh na schválenie dodatku k zmluve o dodávke plynu predložila K. 
Tomanová (Príloha č. 3).  
A. Dobrodenka – je potrebné pred koncom zúčtovacieho obdobia sledovať 
spotreby, aby boli dodržané limity. 
 
Poslanci hlasovali o schválení  Dodatku č. 01 k Zmluve o dodávke plynu zo dňa 
19.8.2005 
 Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
     Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 7. bodu: Závery mimoriadneho snemu ZMOS 
 Reprezentatívna organizácia obcí ZMOS sa prostredníctvom listu 
predsedu  adresovaného občanom vyjadrila k pripravovaným zmenám vo 
financovaní samospráv na rok 2012 (Príloha č. 4). 
 Starostka obce informovala o priebehu mimoriadneho snemu ZMOS-u 
z 24. októbra 2011. Z komuniké snemu vybrala:   
Snem konštatuje, že prijatými a navrhovanými zmenami spôsobu financovania 
územnej samosprávy došlo a dochádza k zhoršeniu postavenia miestnej územnej 
samosprávy v SR. Snem zásadne odmieta zmenu systému financovania 
originálnych pôsobností miest a obcí z podielu na výnose dane z príjmov 
fyzických osôb na mix daní schválenú vládou SR v návrhu zákona 
o rozpočtovom určení výnosu dane pre územnú samosprávu. Snem zásadne 
odmieta  povinnosť obcí poskytovať finančné prostriedky v zmysle § 65 ods. 5 
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zákona č. 305/2005 Z. z. o sociálno-právnej ochrane detí na vytváranie úspor pre 
dieťa s nariadenou náhradnou starostlivosťou.  
 Zástupcovia ZMOS sa po mimoriadnom sneme stretli s predsedom 
parlamentu a črtá sa podoba dohody, ktorá by mohla viesť k stiahnutiu zákona 
o daňovom mixe. 
 
 Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie informácie predsedu ZMOS-u 
o súčasnej ekonomickej situácií obcí 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, P. Mišík,  Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, 
           V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas      (A. Dobrodenka) 
 
K 8. bodu:  Rôzne 
 Poslancom bola predložená Monitorovacia správa Programového 
rozpočtu k 30. 6. 2011 (Príloha č. 5). 
 K polroku 2011 nebolo dosiahnuté ani 50%  čerpanie finančného rozpočtu 
v nasledovných programoch: 
Služby občanom 37%. Program obsahuje podprogram Cintorínske a pohrebné 
služby. Neboli realizované rozpočtované opravy na cintoríne. V podprograme  
Spoločenské organizácie  sa jedná o podporu týchto organizácii. Keďže 
starostka obce zabezpečila služby sponzorsky pre Jednotu dôchodcov, 
podprogram neobsahuje čerpanie. 
Program Komunikácie 3%. V podprograme Bežné opravy a celoročná údržba 
pozemných komunikácii očakávame  plnenie koncom roka pri realizácii zimnej 
údržby. Podprogram dopravné značenie sa nerealizoval. V podprograme 
Výstavba a rekonštrukcia chodníkov a ciest sa výstavba chodníka  v časti obce 
Súhrada presunula na rok 2012 z dôvodu  neskorého potvrdenia dotácie.  
Program Vzdelávanie 36%. Zníženie čerpania je z dôvodu mesačného posunu 
čerpania mzdových výdavkov a neobsadeného ďalšieho pracovného miesta 
vychovávateľky v školskom klube.  
Program  Prostredie pre život 0,4%. Podprogram  Verejné priestranstvá obsahuje 
rekonštrukciu verejných priestranstiev, ktorá je naplánovaná na 2. polrok 2011. 
Podprogram verejná zeleň obsahuje komplexnú starostlivosť o verejnú zeleň, 
dôsledkom neplnenia programu bol problém so zabezpečením  pracovníkov na 
kosenie. 
Program Sociálne služby 30% jeho plnenie je orientované najmä na druhý 
polrok, kedy sa organizuje stretnutie s dôchodcami.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie monitorovaciu správu, ktorou 
sa hodnotí programový rozpočet obce k 30. júnu 2011. 
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Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  
     Mgr. V. Mišíková, J. Sporiš, V. Štefanec) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
 Na základe požiadaviek správcu cintorína J. Pariševa bol oslovený 
predseda stavebnej komisie o zabezpečenie nasledovných opráv na cintoríne. 
Oprava pántov na poklope vodovodnej šachty, zabezpečenie hlavnej brány proti 
vysadeniu, zmena spôsobu uzamykania veľkej brány, nedoliehanie bránky.  
 
A. Dobrodenka – Jednota dôchodcov listom osloví o spoluprácu na rok 2012 
obecný úrad. Poďakoval obecnému úradu za spoluorganizovanie veterán rely 
a organizovanie 41. ročníka Behu okolo Dulova, ktorého sa zúčastnili aj 
poslanci.  
M. Žalúdek – ako rieši obec odvádzanie dažďovej vody pri trojuholníku a pri 
kríži? Nesúhlasí s vybudovaním trativodu, používa vlastnú studňu.  
Starostka obce – Cestné stavby Žilina realizovali rekonštrukciu cesty a výstavbu 
chodníkov z prostriedkov EÚ. Podľa projektu sú dažďové vody riešené do 
trativodov uložených v zelených ostrovčekoch. Po celej dĺžke cesty je uložených  
24 šácht. Realizácia prebehla v roku 2010, takmer 1 rok fungovalo všetko bez 
problémov až do apríla 2011, kedy sa začali dažďové vody zhromažďovať. 
Odvtedy začalo reklamačné konanie. Podľa dodávateľov – projekt je správny, 
realizácia je správna. Dohoda stavebného dozoru, ktorý zastupuje obec 
a realizátora znela – pri úprave verejného priestranstva pred trojuholníkom sa 
opraví odvodnenie ulice, lebo sa zhromažďuje voda. Návrh bol prehĺbiť trativod  
tak, že chodník sa rozoberie a vsakovacie potrubie sa uloží do väčšej hĺbky.  
M. Žalúdek – obáva sa presakovania vody do dvora a do studne. Je takéto 
riešenie so súhlasom životného prostredia? 
Starostka obce – budovanie odvodnenia je v štádiu stavebného konania.  
M. Fúsek – ako by zareagovalo životné prostredie, ak by sa dozvedeli, že 
povrchová voda ide do spodnej vody? 
J. Fúsek – po cestách premávajú autobusy, z ktorých škodlivé látky zostávajú na 
ceste a po dažďoch sú odvádzané do trativodov. Po intenzívnom daždi mal  
zaplavenú pivnicu, musel zvýšiť vstup o 15 cm. Keby nezrealizoval opravu, 
býval by stále zatopený. Ako sa preberala stavba?  
Starostka obce – projektant aj realizátor stavby garantujú svoju prácu. Pri 
preberaní stavby sa problémy nevyskytli, až v apríli 2011, odkedy sa ich obec 
snaží riešiť.  
J. Fúsek – trativody nestačia, voda ide do kanalizácie a potom je ČOV 
nefunkčná. Projekt nie je dobrý.  
Starostka obce – projektant Ing. Arch. Michálek a stavbyvedúci Ing. Václavek 
sú otvorení diskusii. 
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M. Žalúdek – môže ísť dažďová voda do zeme? 
V. Štefanec – kde sú nasmerované dažďové zvody z rodinných domov?  
Zvyšujú množstvo dažďovej vody na ulici. 
Starostka obce – odvod dažďovej vody bol projektovaný na plochu ulice 2400 
m2. Ale  strechy rodinných domov  majú  zvody na ulicu, čo zvyšuje množstvo 
dažďovej vody na ulici. Ak si domácnosti zvedú dažďovú vodu na svoj 
pozemok, odvod dažďovej vody na ulici bude odľahčený. Občania sa upozornia. 
Pri tvorbe projektu sa vychádzalo z plochy cesty a priemeru 
hydrometeorologických zrážok zvýšeného o určitý koeficient. 
M. Žalúdek – žiada aj overenie životného prostredia, či sa môžu dažďové vody 
odvádzať do zeme, ak sú v susedstve používané vlastné studne.  
Starostka obce – obec má vodovod, na ktorý sa môžu občania pripojiť.  
M. Fúsek – zvody zo striech rodinných domov boli aj pred 10 rokmi zvedené na 
ulicu, vtedy problém so stojacou dažďovou vodou nebol. 
Starostka obce – tento problém bol aj v minulosti. Obec realizovala 
makadamové  ostrovčeky, aby mala kam dažďová voda unikať.  
M. Žalúdek – pred ním je cesta vysoko. Musel znižovať vchod. Keby bola cesta 
o 15 cm nižšie, mohla sa dažďová voda odviesť do Suchlice.  
Starostka obce – dažďová voda nemôže byť odvedená do vodného toku.  
A. Prekop – dažďová voda z rodinných domov sa už roky odvádza na ulicu.   
K. Prekop – chýba spád na odtok vody.  
M. Žalúdek – pred jeho pozemkom sú zložené štrky, mobilné WC – nie je 
o ničom informovaný. J. Šamaj by mal riešenie, pripraviť čističku na dažďové 
vody z cesty a prečerpávať ich do potoka.   
Starostka obce  - pri riešení problému sa zoberú do úvahy pripomienky M. 
Žalúdka a J. Fúska a prednesú sa na stavebnom úrade.  Program zasadnutia je 
vyčerpaný.  Ďalšie zasadnutie, na ktorom sa bude schvaľovať aj rozpočet na rok 
2012 bude 14. decembra 2011.  
 
K 9. bodu: Záver 
 Na záver zasadnutia boli prečítané prijaté uznesenia. Starostka obce 
poďakovala prítomným za účasť.  
 
 
Zapisovateľka: Mgr. K. Tomanová     
 
 
 
Zápisnica je prečítaná a overená.  
 

 
_________________________________ 

Overovatelia 
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Zápisnica sa dopĺňa o zápis diskusného príspevku v znení M. Žaludka na 
základe žiadosti M. Žaludka, M. Fúska a J. Fúska: 
(bod 7. na strana 9.) 
„M. Žaludek – pred mojím pozemkom sa cesta znížila o zhruba 15 cm. Musel 
som znižovať vchod do garáže. Keby bola cesta o 15 cm vyššie ako ste 
vybudovali, mohla sa dažďová voda odviesť do Suchlice. Mali by ste tam 
rozdiel 10 cm, ktorý vám chýba!“ 


